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Onderwerp 

 

Vrijheidsmaaltijden 

 

 

 

Beste heer Van Voorst, 

 

Uw vragen van 11 december 2023 kunnen wij als volgt beantwoorden: 

 

Dorpsraad Mariaheide meldt in de notulen van haar vergadering dat de vrijheidsmaaltijden in 2024 

alleen nog in de grote kernen worden gehouden. Klopt dat? Zo ja, wat is hiervan de reden? 

 

Antwoord: 

Dit klopt niet.  

Hieronder vindt u de mail die is uitgestuurd rondom de vrijheidsmaaltijden (in cursief). Afhankelijk 

van de reacties zullen wij de diverse wijk- en dorpsraden faciliteren in de organisatie van de 

vrijheidsmaaltijden.  

De vrijheidsmaaltijden vinden plaats op zondag 5 mei 2024.  

We denken met de vrijheidsmaaltijd een mooie en hopelijk blijvende waarde gecreëerd te hebben 

samen met alle wijk- en dorpsraden en oranje comités. Tegelijkertijd hebben we de conclusie 

moeten trekken dat het op sommige locaties erg tegenviel (waarschijnlijk ook mede door het 

weer) met de bezoekersaantallen. Dat is jammer vanwege bestede tijd en energie door alle 

vrijwilligers 

We kunnen stellen dat de locaties waar, naast de maaltijd, nog extra dingen georganiseerd zijn 

(bijvoorbeeld muziek, tentoonstellingen en dergelijke) meer publiek trekken dan die plekken waar 

alleen een maaltijd was. 

  

Op dit moment denkt de gemeente Meierijstad aan het volgende: 

 We gaan de vrijheidsmaaltijd op minder locaties organiseren. Bij voorkeur vier locaties in 

de hoofdkernen (Erp, Sint-Oedenrode, Schijndel en Veghel). Maar dit is uiteraard nog niet 

in beton gegoten. 
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 We hebben ook gekeken naar de mogelijkheid om op slechts één locatie een 

vrijheidsmaaltijd aan te bieden, maar dat vinden we niet wenselijk, juist om de 

betrokkenheid van wijk- en dorpsraden en oranje comités én onze inwoners vast te 

houden en te laten groeien.  

 

De vrijheidsmaaltijden van 2024 zien we als een aftrap van het jaar waarin we 80 jaar vrijheid 

gaan vieren. Hoe we dat precies gaan aanpakken weten we op dit moment nog niet. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

ir. C.H.C. van Rooij 


